
 

 

 

        

 

Nieuwsbrief 

Jaargang 14, nummer 1 juli  2021 

 

Voorzitter ANV Camperland 

 

Beste leden, 
 
‘Wat gaat de tijd toch snel’; een veel 
gebruikte kreet. En als er dan ook in korte 
tijd veel in positieve zin verandert, dan voelt 
het zeker zo dat de tijd snel gaat. Ik doel 
hierbij op de ALV van amper 14 dagen 
geleden, die we digitaal hebben gehouden 
omdat we dachten dat dit op korte termijn 
fysiek niet mogelijk zou zijn. Hoe anders 
staan we er nu voor; de meeste beperkende 
maatregelen zijn van de baan en veel 
mensen zijn intussen gevaccineerd. Een 
nieuwe herwonnen vrijheid dient zich aan. 
Ik hoop dat jullie daar allemaal van kunnen 
en mogen genieten. 
 
Als ANV hebben we vanaf dit voorjaar de 
ruimte gezocht om weer actief zaken op te 
pakken. De eerste fysieke 
bestuursvergadering hebben we inmiddels 
weer gehad. 
Het eerste kievietsei van voorjaar 2019; 
daarvan hebben we de vinders dit voorjaar 
‘beloond’ tegelijkertijd met de vinders van 
het eerste ei dit jaar. 
Ook konden we dit voorjaar met 
gedeputeerde Gert Harm ten Bolscher het 
veld in. Goed om te weten dat we met Gert 
Harm een goede belangenbehartiger op 
Natuur en Landbouw op het pluche hebben 
zitten, met kennis van zaken. 
Verder in deze nieuwsbrief, naast 
bestuurszaken, vooral aandacht voor de 
mooie resultaten van het weidevogelbeheer 
met mooie verhalen en prachtige foto’s. 
Ook leest u over een nieuw 
samenwerkingsverband met de gemeente 
Kampen over Bloemen en Bijen met mogelijk 
in de nabije toekomst een ‘bloemenlint’ die 

het buitengebied verbindt met de stad 
Kampen. Al met al mooie ontwikkelingen. 
Wat betreft de digitale ALV; daarvan hebben 
wij geen tegenbericht ontvangen naar 
aanleiding van de stukken. Daarmee zijn het 
jaarverslag, de jaarrekening en het door het 
bestuur gevoerde beleid door u goedgekeurd. 
U allen dank voor het in ons gestelde 
vertrouwen. 
 
Namens het bestuur wens ik u veel 
leesplezier met deze nieuwsbrief. 
 
Henk Selles, voorzitter. 
 

 

Bestuurszaken 

Bij de stukken voor de digitale ALV trof u een 
bijlage Bestuurszaken. 
In die bijlage heb ik geschreven over de 
vacature die ontstaan is door het aftreden en 
niet herkiesbaar zijn van Stefan van de Weg. 
We hebben u verzocht om kandidaten voor te 
dragen. 
Er zijn door u geen namen ingediend 
betreffende deze vacature. 
Daarom heeft het bestuur besloten om 
Marieke Hoepel te benoemen tot bestuurslid. 
We zijn heel blij dat Marieke deze uitdaging 
aan wil gaan. 
Graag wil ik Marieke van harte welkom heten 
en succes wensen bij haar nieuwe 
bestuursfunctie. 
Marieke zal zich in deze nieuwsbrief nader 

aan jullie voorstellen. 

 

 

 

 



Hallo, mijn naam is Marieke Hoepel. Recent 

is mij gevraagd of ik binnen de ANV ook een 

bijdrage zou willen leveren. Dat doe ik graag, 

het is dan wel goed om me even voor te 

stellen! Ik ben 25 jaar, getrouwd, en 

woonachtig in Lemelerveld. Dat ligt een 

'beetje' buiten het gebied van de ANV, maar 

omdat ik oorspronkelijk uit IJsselmuiden 

kom, ben ik bekend met gebied 'Camperland'. 

Samen met mijn man en compagnons runnen 

we een melkveebedrijf met een kleine 90 

melkkoeien. Ik help zelf voornamelijk in de 

avonduren en het weekend. Overdag werk ik 

bij Countus accountants te Zwolle, als Agro 

bedrijfsspecialist, waar ik boeren adviseer 

over wet- en regelgeving, en 

bedrijfsontwikkeling. Ik kijk er naar uit om 

kennis te maken met u, en de 

werkzaamheden van ANV! 

 

 

 

Weidevogels 

Beste Lezers (ingezonden op: 12-4-2021) 

Ja, je zal maar met je kont op  4 eieren 
zitten, in weer en wind, beetje zon maar 
sneeuw en hagel, nachtvorst en dan nog 
sjansen en jodelen dat het een lieve lust is. 
Ik krijg steeds meer bewondering voor onze 
weide vogels.Het seizoen  is weer begonnen, 
nat en koud. De meeste mest er ligt op het 
land, de kieviten zijn vroeg dit jaar,de rest is 
nog rustig. 

Dit jaar is in Camperland meer beheer 
afgesloten, meer rust gebieden, meer 
plasdras. Meer voorweiden en extensief 
voorweiden. We hopen op verbetering voor 
de weidevogels.Ook de WBE zet het beste 
beentje voor, maar predatie is een lastig 
probleem. 

We hebben dit jaar ruim 4 ha.uitgerasterd 
waren veel vogels zitten bij een plasdras. 
Ook hebben 5 rasters om individuele nesten 
te beschermen, maar of dit in ons gebied 
succes vol kan zijn moeten we afwachten. 

Velen van u hebben en bordje  ontvangen of 

krijgen die nog waar u mee laat ziet dat u 

bezig bent om weidevogels te beschermen.  

 

Door het wegvallen van meerdere 

vrijwilligers ,bleek dat er zeker 30 boeren 

geen vrijwilliger meer hadden. In 

samenwerking met Landschap Overijssel en 

de Vrijwilligers club IJsseldelta is alles in 

kaart gebracht en zijn er 

nieuwe(oude)vrijwilligers gevonden. Nog niet 

iedereen is voor zien maar het gaat de goede 

kant op. Er zijn nu 31 bekende vrijwilligers. 

Ook hebben we de beschikking over 2 Drones 

waar we  mee gaan vliegen, eerst bij 

bedrijven zonder vrijwilliger. U kunt in 

overleg met uw vrijwilliger ook beroep op 

ons doen. Dan gaan ons best daar voor doen . 

melden bij mij Freddie Aalberts 0630349813 

Hebt u op een perceel of deel of strook veel 

kuikens dan is er de mogelijkheid om Last 

Minute Beheer af te sluiten ,zelfs als u nu 

nog geen beheer hebt Dus RED DE KUIKENS en 

bel 0630349813.   

 

Beste Weidevogel Vrienden ( ingezonden op: 
30-6-2021) 

De tijd vliegt, begint het seizoen koud en 
nat. Voor je het weet is het weidevogel 
seizoen voorbij en is het weer koud en nat, 
gelukkig met enkele korte oplevingen. 

Maar dat heeft er wel voor gezorgd , dat het 
seizoen aardig succesvol is geweest. 



Dank zij jullie inspanningen, het weer, de 
vrijwilligers en de WBE mogen we trots zijn 
op het resultaat. 

We hebben geen tellingen maar de indruk is 
dat er dit jaar veel jonge vogels vlieg/ vlug 
zijn geworden. 

Maar het zal niet altijd koud en nat zijn, dus 

gaan we proberen de omstandigheden voor 

de weidevogels te verbeteren 

PLASDRAS  er is nog mogelijk om een 
nieuweplasdras of bevloeiing van 
kruidenrijkgrasland aan te vragen. 

ZAAIZAAD VOOR KRUIDENRIJK   

Als goed is komt er van de zomer zaaizaad 
beschikbaar om rand van kruidenrijk 
percelen, in of door te zaaien, ook daar kunt 
u zich vooraan melden. 

Er is voor komend jaar, zo het nu lijkt weinig 
nieuw geld, maar voor verbeteringen voor de 
weidevogels  willen graag kijken of dat 
mogelijk is. 

Ik hoor of lees graag van jullie 

Groet Freddie Aalberts 

f.g.aalberts@collectiefnoordwestoverijssel.nl 

0630349813 

 

Donatie mobiel raster 

v.l.n.r Freddie Aalberts, Gea Haga en Karel Timmerman 

Begin mei kreeg ANV Camperland een nieuw 
ratser aangeboden door Univé. Hun motivatie 
is hieronder te lezen. 
 
Dagelijks zijn wij te zien, te horen en te 
vinden in ons unieke werkgebied. Misschien 
wel één van de mooiste gebieden van 
Nederland, rijk aan water, natuur flora en 
fauna. 

Wij zijn Gea Haga (Zakelijk adviseur) en 
Karel Timmerman (Agrarisch adviseur) bij 
Univé Stad en Land verzekeringen, wij zijn 
erg betrokken bij de regio en genieten er 
dagelijks van om ons werk te kunnen en 
mogen doen in dit prachtige werkgebied. 
Naast de buitengewoon mooie omgeving, zijn 
het ook de inwoners die karakter geven aan 
de regio, een karakter die zich kenmerkt als 
betrokken, verbonden, gastvrij en begaan 
met de natuur. 
 
Namens Univé Stad en Land mochten de 
medewerkers een bedrag doneren aan een 
vereniging of stichting, onze keuze was snel 
gemaakt en wij hebben direct contact 
gezocht met Agrarische Natuur Vereniging 
Camperland. Een vereniging waar 
enthousiaste vrijwilligers, zich samen met de 
agrarische sector inzetten voor de 
Weidevogels. In goed overleg met het 
bestuur en actief meedenken door Henk 
Selles, is er met onze donatie een mobiel 
raster aangeschaft, wat het voor de 
weidevogel mogelijk maakt om veilig en 
ongestoord te kunnen broeden. Het bied 
bescherming tegen predatoren. 
 
 
 

 
 
Heel mooi om te zien en te ervaren hoe 
Camperland zich, samen met de agrarische 
sector, zo actief inzet voor het behoud van 
de natuur. Dankzij deze inzet kunnen wij nu 
en in de toekomst, wandelend of op de fiets 
genieten van onze weidevogels. 
 
 
 

mailto:f.g.aalberts@collectiefnoordwestoverijssel.nl


v.l.n.r.: Karel Timmerman, Gea Haga, Henk Selles en Freddie 

Aalberts 

 

 

 

Uitreiking beloning 1e kievitei 2020 

en 2021 

Begin mei vond de uitreiking van de beloning 

voor het 1e kievitsei plaats bij Genemuiden. 

I.v.m. Corona was het er in 2020 niet van 

gekomen.  

v.l.n.r.: Stefan van de Weg, Bertus Busweiler, Jan Post, Henk 

Klasen en Freddie Aalberts 

In Kamperveen is op maandag 9 maart 2020 
het eerste kievitsei gevonden in een weiland 
aan de Julius van Hasseltweg door: 
vrijwilligers Henk Klasen en Jan Post uit 
Genemuiden.  

 

Henk en Jan zijn beiden al meer dan 50 jaar 
goede bekenden in de 
weidevogelbescherming.  

Op 6 maart 2021 werd op de Mandjeswaard 
het eerste kievitsei gevonden door Bertus 
Busweiler.  

 

Ook hij is al jaren een actieve vrijwilliger die 
ook in 2019 het eerste ei op de 
Mandjeswaard vond.  

 

Namens Agrarische Natuurvereniging 

Camperland belonen Stefan van de Weg 

Freddie Aalberts vinders van het 1e ei in de 

IJsseldelta met een prijs ter waarde van 100 

euro. Dit om de vrijwilligers te stimuleren 

nesten van weidevogels te beschermen.  

 

Ganzen 

Als er ondanks preventieve maatregelen toch 

nog schade van enige omvang optreedt, kunt 

u een tegemoetkoming in de schade 

aanvragen bij BIJ12. Deze aanvragen worden 

getoetst aan de beleidsregels van de 

provincie waarin de schade percelen liggen. 

https://www.bij12.nl/onderwerpen/faunazaken/tegemoetkoming-faunaschade/beleidsregels-tegemoetkoming-faunaschade/
https://www.bij12.nl/onderwerpen/faunazaken/tegemoetkoming-faunaschade/beleidsregels-tegemoetkoming-faunaschade/


Het indienen van een 

tegemoetkomingsaanvraag doet u 

via MijnFaunazaken.nl  

Let op: aan het indienen van een 

tegemoetkomingsaanvraag zijn 

behandelkosten van 300 euro verbonden.  

De aanvraag kan pas worden ingediend nadat 

deze kosten via de betaalfunctie (iDEAL) in 

de applicatie zijn betaald. 

Neem contact op met de jagers voordat  u 

ganzenschade gaat aanvragen. Zij noteren 

namelijk alle bejagingsacties en deze zijn 

nodig voor het invullen van het schade 

formulier 

In het voorjaar zijn zo’n 16000 ganzeneieren  

behandeld door Staatsbosbeheer, 

Natuurmonumenten, WBE en ANV. 

 

Drone 

In onderstaand artikel is ingezonden door 

onze drone piloten: 

 

 

Wij zijn geregeld op pad met de DRONE. 
Vanaf midden maart zijn we, zoveel als kan, 
op pad om nesten op te zoeken. 
De weersomstandigheden moeten het 
toelaten: met regen, mist, harde wind 
en veel zon kan er niet gevlogen worden. 
 
Wij zoeken met een infrarood camera, welke 
reageert op warmte van de eieren in het 
nest. 
De zon verwarmt de omgeving van het nest, 
dan valt de warmte van de eieren niet meer 
op. Als het gras te lang is lukt het vaak ook 
niet meer. 
 
Als een nest gevonden is door zijn hogere 
temperatuur, laten we de drone zakken om 
te zien wat het is. Er is ook een gewone 

camera aanwezig, daarmee maken we een 
foto van het nest. 
 
We gaan 's morgens om half zes op weg om te 
zoeken. Dat kunnen we doen tot de accu's 
leeg zijn of tot er te veel zon is. Het kan zijn 
dat we met 2 uur de accu's leeg hebben, dat 
is afhankelijk van hoeveel nestjes we tegen 
komen. Veel nesten betekent dat we de 
drone vaak moeten laten zakken wat veel 
energie kost dus sneller lege accu's. Maar 
soms word het ook tien uur bij bewolkt weer. 
 
Nadat we gevlogen hebben moeten de 
gegevens verwerkt worden. 
Dat houd in de foto's bekijken of er 
bijvoorbeeld onder een pol gras een nest 
aanwezig is die je met blote oog niet ziet. 
 
Gelijk met een foto van een nest wordt er 
ook een spot gemaakt, deze heeft de GPS 
gegevens van het nest, zodat het nest altijd 
weer te vinden is, hetzij door een vrijwilliger 
of door de deelnemer zelf. Wij als 
dronevliegers komen niet in het veld. 
 
Nadat de foto's beoordeelt zijn moeten de 
juiste spot's er bij gezocht worden. 
Nadat dit alles gebeurd is wordt het verstuurt 
naar de COÖRDINATOR en de vrijwilliger of 
deelnemer. Het kan dan ondertussen wel 12 
uur zijn. 
 
De gevleugelde brigade. 
 
Arnita, Jules, Lucel, en Jan. 
 

 

Arnita van der Weerd 

Nog een mooi artikel om te lezen, 

geschreven door Arnita van der Weerd: 

https://aamw.nl/met-een-drone-veilig-

vogelnesten-in-weilanden-opsporen/ 

http://www.mijnfaunazaken.nl/
https://aamw.nl/met-een-drone-veilig-vogelnesten-in-weilanden-opsporen/
https://aamw.nl/met-een-drone-veilig-vogelnesten-in-weilanden-opsporen/


 

Ook reekalfjes worden in het lange gras 

gevonden met de drone. Een prachtig 

initiatief. 

 

Leeuwerik 

Op 21 mei 2021 is het nest van een leeuwerik 

gevonden op het land van Wim van Ittersum. 

 

 

De uitbundig klinkende zang van de 

veldleeuwerik kan op mooie dagen in het 

voorjaar van grote hoogte gehoord worden. 

De mannetjes maken spectaculaire 

zangvluchten. Eerst klimmen ze tot een 

hoogte van soms meer dan honderd meter, 

waarna ze luid zingend omlaag vliegen om in 

de buurt bij het vrouwtje te landen. Een 

uitzonderlijk record ligt op 56 minuten. 

Helaas gaat het zeer slecht met de 

veldleeuwerik. Des te meer de moeite waard 

om te melden dat dit nestje in Mastenbroek 

gevonden is. 

 

De leeuwerik leeft van insecten, rupsen, 

larven, regenwormen en kleine kevers 

maar eet ook zaden van kruiden en 

graangewassen. 

 

 

Bloemen voor Bijen gemeente 
Kampen 

Piet Bergsma( gemeente  Kampen) heeft een 

initatiefvoorstel Bloemen voor Bijen 

geschreven en dat is aangenomen door de 

gemeenteraad. Op dit moment wordt door de 

gemeente druk gewerkt aan de ‘natuur’. 

Binnenkort zal de Europa Allee in volle bloei 

staan. De “wilde bijenstroken” zijn ingezaaid 

en de grond wordt op bepaalde zichthoeken 

verder verschraald om het maaiwerk zoveel 

mogelijk te kunnen beperken. Daarna 

beperkt de gemeente zich dit jaar met het 

monitoren hoe de laan zich aan ons gaat 

presenteren. De gemeente komt dit jaar zelf 

met een koersdocument “Natuur voor 

Elkaar”. Informatief kan de raad daarin lezen 

wat de ambities van het college zijn en dat is 

best ambitieus. Accenten zijn het beleven, 

benutten en beschermen van flora en fauna. 

Dit koersdocument moet leiden tot een 

uitgebreide uitvoeringsagenda, dat de 

gemeente in het derde kwartaal aan de raad 

willen presenteren en dat door alle partners 

en ook financieel moet worden onderbouwd. 

In veel gevallen zal nog extra cofinanciering 

vanuit de gemeente en provincie nodig zijn 

om überhaupt ambities te kunnen realiseren. 

In deze fase is het dus wenselijk dat de 

gemeente in gesprek komen met partners 

zoals de natuurverenigingen, om te zien hoe 

we hierin samen kunnen optrekken. In het 



initiatiefvoorstel Bloemen voor Bijen gaat 

verder dan alleen maar bloembedden 

inzaaien.  Een projectteam zal opstarten. 

Doel daarvan is om met gelijkgestemde 

zielen kennis en ervaring op te doen en 

vooral ook te delen/uit te wisselen. Nu is een 

mooi moment om dit op te pakken. Het idee 

is om met dit projectteam twee keer per jaar 

bij elkaar te komen. B.v. een keer in februari 

en een keer in oktober. De eerste keer 

kunnen we dan terugkijken naar het 

afgelopen jaar en afvragen: waar ging het 

goed, wat kan beter? Met die gegevens kan er 

dan bijgestuurd worden. In de herfst kijken 

we even terug op het seizoen. Wij kunnen 

ons dan weer dezelfde vragen stellen en 

eventueel bijsturen. Het uiteindelijke doel is 

verbetering van de biodiversiteit. In de loop 

van de tijd kunnen we dat projectteam 

steeds verder gaan uitbreiden met nog meer 

‘groene’ clubs. Maar ook b.v. met 

aannemers/chauiffeurs die het gras maaien. 

Ook zij moeten weten waar wij mee bezig 

zijn. Dan kunnen zij ook meedenken. We 

hebben elkaar nodig.  Gemeente, Waterschap 

WOWD, Gebiedscooperatie, Natuurvereniging 

IJsseldelta, Bijenvereniging en ANV 

Camperland zitten hierbij samen aan tafel. 

 

Verenigingszaken  

Lid worden van de vereniging. 

Met het lidmaatschap ondersteunt u onze 

activiteiten en wordt u op de hoogte 

gehouden door nieuwsbrieven en 

ledenvergaderingen. De contributie 

bedraagt € 25 per jaar. Het 

aanmeldingsformulier kunt u aanvragen 

bij onze secretaris Stefan van de Weg of 

via info@anv-camperland.nl. 

Deelnemers van het ANLB zijn leden van het 

collectief en daarmee ook lid van de ANV. 

Het is zeer belangrijk dat wij de gegevens 

van onze leden actueel kunnen houden. 

Indien in de toekomst uw bankrekening, post 

of e-mail adres wijzigt verzoeken wij u dit 

ook even door te geven aan de secretaris of 

via info@anv-camperland.nl. 

 

 

Bestuur: 

Henk Selles, voorzitter 06-11305939 

Stefan van de Weg, secretaris 06-19844966 

Klaas Jan Bruins, penningmeester 06-10482089 

Cor Pierik, vice voorzitter en secretaris 038-3856826 

 

Leden en portefeuille verdeling: 

Weidevogelcie: Stefan van de Weg 06-19844966  

                        Freddie Aalberts 06-30349813 

Groen Blauwe Diensten: Marius Gunnink 06-37286074 

Pompen plas dras: Marius Gunnink 06-37286074 

Gebiedscoöperatie IJsseldelta en Gebiedsraad Nationaal 

Landschap: Wilke Gunnink 038-3446282 

Collectief NW Overijssel: Cor Pierik 038-3856826 

Webmaster, Klaas Jan Bruins 06-10482089  

Vertegenwoordiging LTO: Bastiaan Scherpenkate: 0624196174 

Ondersteuning en advisering: Wim Baër 06-22023019

mailto:info@anv-camperland.nl
mailto:info@anv-camperland.nl


 


